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Datum: 7 december 2018  

Namens: Partij voor de Dieren Gouda en SP 
 

Aanleiding 
Op 29 november 2018 ontvingen wij van het College antwoord op de vraag of er in de vrijwillig 

vuurwerkvrije zones extra gehandhaafd zal worden. Het antwoord daarop was negatief, er wordt 

geen extra handhavingscapaciteit ingezet.  

Dit antwoord, in combinatie met recente ontwikkelingen rondom vuurwerk, geven de Partij voor de 

Dieren Gouda en de SP aanleiding tot de hiernavolgende vragen. Gezien het feit dat het over 3,5 

week al Oud en Nieuw is, verwachten wij met urgentie uw antwoorden.  

 

1. Vindt het College het verantwoord dat op de gevaarlijkste nacht van het jaar (aldus de 

Raad van de Veiligheid) inwoners van Gouda er zelf voor moeten gaan zorgen dat hun 

gebied vuurwerkvrij blijft en er geen ongelukken gebeuren?  

Want het kan natuurlijk zijn dat de hele buurt achter het besluit staat , maar het is ook 

bekend dat een kwart van de ‘afstekers’ zich niet aan een verbod wil houden (Binnenlands 

Bestuur 5 december 2019). En de politievakbond waarschuwde via datzelfde kanaal op 15 

november 2018 dat een vuurwerkvrije zone ook relschoppers kan aantrekken.  

Graag ontvangen wij een toelichting. 

 

2. Wat vindt het College van de mening van de politievakbond dat het instellen van vrijwillig 

vuurwerkvrije zones zonder handhaving ‘window dressing’ is, slechts politiek correct gedrag 

is en het probleem alleen maar verplaatst?   

En indien u het niet met hen eens bent, waarom niet?   

 

3. Heeft het College de inwoners die een vuurwerkvrije zone willen al geïnformeerd dat er 

voor hen geen extra handhaving voor handen is? Waarom wel/niet? En wat waren de 

reacties van de inwoners? Heeft het invloed op hun keuze al dan niet een vuurwerkvrije 

zone in te richten? 

 

4. In de APV van Gouda is opgenomen dat er plaatsen zijn waar het afsteken van vuurwerk te 

allen tijde niet toelaatbaar zou moeten worden geacht, zoals dierenasiels, huizen met 

rieten daken etc.. In een stad als Den Haag bijvoorbeeld, wordt er op dat soort kwetsbare 

plaatsen derhalve wel extra gehandhaafd. Hoe zit dat met de manege, het dierenasiel en 

de Kinderboerderij, zal daar wel de extra handhaving zal plaatsvinden? In het geval u dat 

niet gaat doen, waarom niet? 

 

5. BOA’s hebben op 6 december in Amsterdam actie gevoerd omdat zij extra uitrusting nodig 

hebben om veilig werkzaamheden te kunnen verrichten tijdens de Nieuwjaarsnacht. Gaat u 

in Gouda de BOA’s met de benodigde uitrusting voorzien?  

 

SP Lenny Roelofs 

PvdD Beatrijs Lubbers 

 

 


